
FORMANDENS BERETNING 29.09.2024 
 

 

1) Optimistklubben er jo sat i verden bla. For at opsamle nye medlemmer fra golfskolen og medlemmer, 

som ingen makker har til daglig, og vi ønsker et godt socialt klubliv. 

2) Vi er pt. 37 medlemmer i klubben, og vi har en sund økonomi, som kassereren senere kommer ind 

på. 

3) Sidste år blev Torben Kjeldsen klubmester. Vandrepokalen som i sin tid blev skænket af Nybolig har 

gennem årene skiftet hænder. Det bliver spændende at se, hvor pokalen så skal hen det næste år. 

4) Bestyrelsen havde en større om-forandring og udskiftning sidste år, den blev ændret fra 7 til nu 5 

personer og den nye bestyrelse blev efter konstituerende møde sammensat med:  Formand og 

sekretær Jens Erik - Benny Christensen kasserer, - Carsten Vestby menigt medlem, samt Helle 

Johansen og Jørgen Laustsen som suppleanter. 

5) Et nyt tiltag. Efter opfordring har vi oprettet en sideløbende match på Par3 banen. Denne er 

hovedsalig for de ca. 40 medlemmer, som ikke har adgang til stor bane. (Flex medlemmer og 

medlemmer af lille bane) En særskilt mailgruppe er oprettet til denne gruppe. Der har siden opstart 

været mellem 2 og 8 spillere på banen til onsdagsmatcherne.  

6) Bestyrelsen har sammen stået for årets udflugter. 

7) Der har i vinter, forår og sommer, været et fint stabilt fremmøde til vores matcher. Det er ikke ret 

mange gange at antallet har været under 10 spillere. Vejret har desværre i perioder været dårligt i 

sommeren, derfor vi har nogle gange aflyst matchen grundet regn og tordenvejr. 

Så en stor tak til jer alle, for at deltage aktivt i vore lille klubs liv. 

Information: 
I årets løb er der jævnligt blevet udsendt nyhedsmail til medlemmerne. Vi bruger ugentligt LGK’s 

Facebook som platform, til meddelelser om hvad der sker i klubben, samt som resultats liste ved 

vores matcher. 

Udflugter: 
8) Vi har i 2024 haft 2 udflugter, begge til Frit Spils baner. Forår var det Hvalpsund, og 

sensommerudflugten gik til Skive Golfklub. 

9) Lørdag d. 27.04. var vi i Hvalpsund, og 10 spillere deltog. Der var et fint vejr, så morgenmaden blev 

indtaget på havnen i Hvalpsund. Matchen blev afviklet i godt humør, og med høje scorer, med 

efterfølgende gratis forplejning. (det var en dejlig dag) 

Søndag d. 15.09. var vi så afsted igen, denne gang til Skive Golfklub, - også her var der fint fremmøde 

med 15 spillere. Igen var det både fint vejr og høje scorer på en fremmed lidt våd bane. 

Vi har haft et par skønne ture. Stor tak til Udflugtsudvalget, for både gode forbindelser til Vejrguden, 

samt fine arrangementer. Det har I gjort godt.  

10) Vi har også igen i år spillet forskellige spilleformer. Det virker til at man synes, at det er en oplevelse, 

- også sjovt ind i mellem, - det at spille lidt anderledes taktiske spil, og så kan det jo give lidt andre 

udfordringer. 

11) I år har vi som tidligere år haft flagmatch, lige omkring grundlovsdag. Det er en hyggelig match, og 

det ser så godt ud, når flagene sådan er placeret langs hullerne, og så er det hyggeligt med grillpølser 

efter maden.  

12) Til vores forårs-/sommermatch sidst i juni, havde vi igen Texas Scramble, med fællesspisning af Som 

nyt fik vi Frikadeller med kartoffelsalat (Peter fra Aggersund var forhindret i at komme) 
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13) Der er også i årets løb blevet tilbudt gratis suppe, pølser og drikkevare, når vi i best. synes der har 

været råd dertil. 

14) 8) Endelig vil jeg gerne sige en STOR TAK til mine med-bestyrelsesmedlemmer, for et godt stykke 

arbejde i året der er gået – også for jeres små input når jeg har overset noget. Uden jeres hjælp var 

det ikke gået. Også tak for den gode tone der bliver holdt ved møder og på banen. Det er vigtigt af 

have nogle gode ”Rollemodeller” (Golf etiketten skal jo holdes) 

15) Vil rette en speciel tak til Naja især for at stå for opslag på golfbox, registrering, samt andet hun 

bliver bedt om. Også stor tak til Keld for indberetning af scorekort. (2 Vin) 

16) Stor tak til vores revisor Eva Djernæs som har revideret vores regnskab. (1Vin) 

17) Stor tak for den støtte og velvilje vi har fået gennem året, - den gør det lidt nemmere. 

Desuden vil jeg sige tak til Helle Johansen, fordi hun altid er villig til at bage kage, - hun har også sørget for 

at der er kage til kaffen efter maden. 

Herefter overlader jeg beretningen til Generalforsamlingens godkendelse 

 

Formand 

Jens Erik Pedersen 


